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Till: ’Scoutkårer Equmenia Öst’  

Kära scouter!   

Vad glad jag blev över att kunna läsa det ni skrev till mig. Kan ni 
berätta lite mer om vilka ni är? Tillhör ni en högkultur? Är ni ett 
folkslag? Vad utmärker er?   

Jag hoppas att ni inte tar illa upp av min frågvishet, men jag har 
aldrig kommunicerat med någon på Jorden förut. Mina förfäder lämnade 
Jorden för många, många år sedan. Varken mina mor- eller 
farföräldrar hade några minnen från Jorden. Men när jag var liten 
berättade de ofta sagor om det som deras föräldrar hade berättat för 
dem. I sagorna fanns gröna träd, forsande vatten och olika djur. Här 
finns inget sådant, bara små, svagt gröna växter innanför bubblan 
som vi bor i. Vår ledare heter – eller hette – Lucia. Hon vet allt. 
Fast jag är inte helt säker på det.   

Jag förstår inte riktigt hur ni överlevde katastrofen… Var ni kvar 
på Jorden hela tiden eller har ni nyligen kommit tillbaka?  

Jag har en fråga till: Har det varit någon explosion på Jorden den 
senaste tiden? (Fast jag vet ju inte hur er tid är i förhållande 
till min tid). Det kan ha ramlat ner splitter eller större 
metalldelar över Jorden i samband med explosionen. Har ni sett något 
sådant?  

Just ja, jag har ju glömt att berätta vem jag är. Men eftersom ni 
väl läst några av mina meddelanden till Tristan så vet ni 
förmodligen redan en del om mig. Jag heter Mirjam, är 13 år och en 
av de yngsta personerna på planeten Solum Novum. David är också 13 
år och vi är kusiner. Det blev en otrolig uppståndelse, har mamma 
berättat, när det föddes två barn under samma år. Innan oss var 
Tristan den yngsta. Han är 21 nu. Och efter oss dröjde det fem år 
innan nästa barn föddes, Freya. Hon är den yngsta nu. Hur ofta föds 
det barn på Jorden?  

Använder ni hyperfoner, förresten? Min hyperfon har hög funktion på 
kvällarna – kanske skulle vi kunna se varandra? Jag undrar om vi är 
lika?  

/Mirjam  


